
 

 

Almere,   september 2014, 
 
Beste ouder(s)/verzorger(s), 
 
In juni is basisschool de Architect bezocht door de inspectie. Inmiddels hebben wij 
het (concept) verslag ontvangen. Met deze brief informeren  wij u over dat verslag 
van de inspectie en over de gevolgen voor de school. 
 
Oordeel. 
De inspectie heeft basisschool de Architect (niet de Montessori school) beoordeeld 
met het predicaat “zwak”. Dat betekent dat de inspectie geconstateerd heeft dat ze 
op een aantal gebieden niet tevreden is over de prestaties van de school. Het hele 
verslag is over enkele weken te lezen op de website van de onderwijsinspectie 
(www.onderwijsinspectie.nl). 
 
Verslag. 
In het verslag staat duidelijk beschreven waar de Architect nog in kan verbeteren en 
waar de Architect sterk in is. Hieronder in het kort de bevindingen van de 
onderwijsinspectie: 

 Resultaten: de inspectie merkt op dat de eindresultaten in groep 8 over 
meerdere jaren te laag zijn. Ook de tussenresultaten (dus in de groepen 1 
t/m 7) baart de inspectie zorgen. Het technisch lezen in groep 3/4 en de 
resultaten van groep 7 (nu gr. 8) zijn wel voldoende. 

 Leerstofaanbod is over het algemeen voldoende. We bieden dus de goede 
lesstof aan. De enige opmerking van de inspectie is dat ze dit ook graag tot 
het laatste moment in groep 8 willen zien gebeuren. 

 Het handelen van de leerkracht in de klas wordt als voldoende beoordeeld.  
De inspectie verwacht wel dat we dit jaar groepsplannen gaan maken waarin 
we beschrijven wat de kinderen nodig hebben om optimaal te leren. 

 Extra aandacht  voor de zorgkinderen. De inspectie vindt dat we op dit punt 
kunnen verbeteren.  Vooral het analyseren van de toetsen moeten we 
gestructureerder doen en beter uitvoeren.  De inspectie was wel tevreden 
over onze samenwerking met externe partners en met het project Sterk in de 
klas. 

 Kwaliteitszorg: de inspectie vindt dat we planmatiger moeten werken op 
school. Wel vond de inspectie dat de school goed in gaten heeft welke 
schoolpopulatie wij hebben en wat onze kinderen nodig hebben om tot leren 
te komen.  

 Wet- en regelgeving. De inspectie geeft aan dat in de Schoolgids twee 
onderdelen missen: de klachtenregeling en de hoogte van de vrijwillige 
ouderbijdrage.  

 
 
 



 

 

Maatregelen. 
Welke maatregelen heeft de Almeerse Scholen Groep, het bestuur van de school, nu 
genomen in overleg met de school? Het bestuur heeft besloten om, na de 
pensionering van juf Marian, direct te starten met een sollicitatieprocedure voor een 
nieuwe, full time aanwezige directeur. Intussen zorgt de huidige interim directeur 
voor de start van het verbeterprogramma. Daarbij zijn onder andere de volgende 
afspraken gemaakt: 
ⱷ Een extern bureau (BMC) komt ter advisering in de school. BMC is een 

bureau met onderwijsexperts die al op heel veel scholen in Almere werkzaam 
zijn geweest. 

ⱷ Juf Lianne (onze intern begeleider) krijgt vanaf de herfstvakantie voor een 
periode van enkele maanden, twee dagen per week “extra handen” erbij.  
Dat gaat ervoor zorgen dat alle werkzaamheden op het gebied van de zorg 
“afgehandeld” zijn. 

 ⱷ We starten per direct met een methode Engels in de groepen 6/7/8. 
ⱷ We starten met een nieuwe rekenmethode (was al besloten verleden jaar). 
ⱷ De school stopt met het OVM programma (het volgen van de sociaal/ 

emotionele ontwikkeling van de kinderen) en start in november met het 
programma Scol. Dit programma doet hetzelfde, maar kost veel minder tijd 
van de leerkrachten en is officieel erkend door de inspectie. 

ⱷ Gelukkig beoordeelt de inspectie het handelen van de leerkrachten als 
voldoende, maar toch gaan we afspraken maken om meer resultaat gericht 
te werken. 

ⱷ De school stopt met de Kern Concepten en gaat volledig werken met de 
methodes Naut, Meander en Brandaan. Dit zal resulteren in een betere 
kennis bij de kinderen van de vakgebieden aardrijkskunde, natuurkunde en 
geschiedenis. 

ⱷ De school start in januari/februari met een Ouderportal. Hiermee gaan we 
over tot het digitaal communiceren met de ouders. Dit zorgt ervoor dat de 
communicatie met de ouders intensiever en beter wordt. 

ⱷ Er komen nog nadere afspraken over het bereiken van een optimaal resultaat 
voor de kinderen. 

  
Afspraken. 
De inspectie heeft afspraken gemaakt met het bestuur en met de school om goed te 
volgen hoe de ontwikkelingen zijn. De inspectie komt in februari langs om te bespre-
ken wat er ingezet is en wat de ontwikkelingen zijn.  In september/oktober 2015 zal 
de inspectie weer een groot onderzoek uitvoeren om opnieuw te meten wat de 
stand van zaken is. 
 
Informatie. 
U krijgt van ons een overzicht van de stand van zaken direct na het gesprek met de 
inspectie in februari 2015 en na het onderzoek in september/oktober 2015. 



 

 

Daarnaast houden wij de medezeggenschapsraad op de hoogte tijdens elke MR 
vergadering. 
 
Het team van de school is geschrokken van de bevindingen van de inspectie  Elke 
school wil graag dat ouders, kinderen,  bestuur en inspectie tevreden zijn. We gaan 
er samen heel hard aan werken om ervoor te zorgen dat de Architect weer op het 
goede pad komt en dat we uit de kinderen halen wat erin zit.  We gaan ervan uit dat 
we dat, samen met uw steun, realiseren. 
 
Mocht u vragen hebben over de inhoud van deze brief, dan  gaan wij graag met u in 
gesprek. U kunt ons ook een e-mail sturen directie@architect.asg-almere.nl  
 
Met vriendelijke groet, 
Namens het team van de Architect, 
Paul Stubbé/Pine Schuurmans. 
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